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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Fødevareministeren

8. februar 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 191

Vil ministeren redegøre for, hvad der er gået galt i forhold til det løfte, som 

Fiskeridirektoratet gav på mødet i erhvervsfiskerudvalget den 21. august 2008 

om, at et gennemsnit af havdageforbruget i perioden 2005-07 vil være det 

øvre loft i Kattegat for kilowatt-dageordningen, når havdageloftet i dag er 

sænket til ca. 1/3 for den enkelte fisker?

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 23. februar 2010.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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